
Zápis z 2. členské schůze Občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz 

I. 

Dne 21. 1. 2012 proběhla 2. členská schůze občanského sdruţení MHD ŢIVĚ.cz, kterou 

svolali zmocněnci sdruţení Daniel Kunz, Martin Plačko a Matěj Kaloč.  

II. 

Přítomni: Daniel Kunz, Martin Plačko, Matěj Kaloč, Lukáš Šumský, Michal Podloučka, 

Lukáš Simonides, Miroslav Burek 

Ustavující členské schůze se zúčastnilo 7 osob včetně jiţ zaregistrovaných členů, někteří 

členové z časových důvodů dříve odešli či později přišli. Jeden člen bez omluvy nedorazil. 

III. 

Na programu jednání členské schůze byly tyto body: 

a)          shrnutí činnosti za uplynulý měsíc, 

b)          informace ohledně způsobu placení členských příspěvků a zřízení bankovního konta 

sdruţení, 

c)          rozdány byly úkoly ohledně zpravodajství z rekonstrukce Svinovských mostů, 

d)          diskuze ohledně zpravodajského speciálu: TEDOM 2004 – 2012, 

e)          Petice proti zbourání vlakového nádraţí v Havířově, 

f)          zpráva Martina Plačka, jakoţto administrátora fotogalerie, 

g)          administrativní úkony, příp. doplňující volby 

ch)          zveřejnění dlouhodobého plánu 

 

IV. 

ad b) 

Předsedající Daniel Kunz navrhnul, aby pro členy registrované ještě v minulém roce byla 

z administrativních důvodů posunuta splatnost členských příspěvků k datu následující členské 

schůze (11. února). Návrh byl jednohlasně odhlasován a přijat. 

Pokladník Matěj Kaloč na základě analýzy doporučil, aby bankovní konto vzhledem 

k nákladům na jeho zřízení a následný provoz (měsíční poplatky) a poměrem k objemu 

financí, s kterými sdruţení hospodaří, nebylo zřizováno.  



ad c) 

Členové si mezi sebou rozdělili zpravodajskou činnost. Jejím obsahem bude: analýza a 

monitoring návazností spojů, zpoţdění, fotografie a další obrazový materiál z rekonstrukce 

Svinovských mostů. 

Členové byli seznámeni s moţností spolupráce a podílení se na Analýze dopravního chování 

obyvatel městské části Poruba vzhledem k rekonstrukci Svinovských mostů. Tuto analýzu 

budou v nejbliţší době zpracovávat experti na dopravní tématiku.   

ad d) 

Jednotliví členové nabídli spolupráci na zpravodajském speciálu TEDOM 2004 – 2012. 

Postupně dodají fotografie z provozu těchto vozů v Liberci, Košicích a Bratislavě. Jeden člen 

vlastní i fotografie z bulharské Sofie. Zpracován bude kompletní seznam všech vozů, které 

sjely z výrobní linky v Třebíči. Speciální pozornosti se pak dočká Tedom 18 CG.  

ad e) 

Michal Podloučka seznámil přítomné s Peticí proti zbourání vlakového nádraţí v Havířově. 

Jedná se o architektonickou památku, která má být zbourána z důvodu špatného technického 

stavu (např. vytápění). Na jejím místě má vyrůst zcela nový objekt nového dopravního 

terminálu (za cca 80 – 130 mil. kč), který vůbec nedosahuje architektonicko-uměleckých 

kvalit, tak jako stávající budova.  

Předsedající Daniel Kunz vyvolal hlasování o podpoře této petici. 4 členové byli pro, 1 proti a 

1 se zdrţel, takţe Občanské sdruţení MHD ŢIVĚ.cz se tímto oficiálně k petici připojilo a 

podporuje rekonstrukci stávajícího objektu.  

Povinná účast členů na protestní akci, která se uskuteční před nádraţím 4. února v rámci 

Mezinárodního setkání přátel ţeleznice, nebyla přijata (3 hlasy pro, 2 proti, 1 se zdrţel), takţe 

účast zůstává dobrovolná. 

ad f) 

Martin Plačko seznámil přítomné s citační etikou a autorským zákonem ohledně fotografií, 

dále upozornil na systém a strukturu fotogalerie na webu www.mhdzive.cz.  

ad g) 

Rozhodnuto bylo o formě a podobě razítka sdruţení. 

Členové odhlasovali, ţe 3. členská schůze se předběţně uskuteční v sobotu 11. února 

(Restaurace Lapačka, popř. Na Špici). 

ad ch) 

Martin Plačko a Daniel Kunz seznámili členy ohledně moţnosti navštívit výrobní prostory 

některých výrobců dopravních prostředků, dále je v plánu uspořádat výletní akci s unikátním 



typem autobusu vlastnícího DP Ostrava. Dva členové se také vydají do Opavy monitorovat 

provoz autobusů Citelis. 

Doplňující informace 

Miroslav Burek přinesl informaci ohledně stavu autobusové provozovny Ostrava – Poruba a 

vyřazení některých vozů. 

 

Zápis provedli: D. Kunz, M. Kaloč 

Správnost potvrdil: Daniel Kunz – předseda Občanského sdruţení MHD ŢIVĚ.cz 

  

V Ostravě dne 21. ledna 2012 

 


